
8
Schriftelijke vragen van het lid Van
de Beeten (CDA) op 22 mei 2007
medegedeeld aan de ministers van
Justitie en van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties.

1
Bent u bekend met het voornemen
binnen de rechterlijke macht een
leidraad Toelaatbaarheid van
nevenfuncties tot stand te brengen?

2
Is u bekend door wie en op welke
wettelijke grondslag zulks gebeurt?

3
Acht u het aanvaardbaar, dat in een
dergelijke leidraad regels worden
gesteld over het lidmaatschap van de
Eerste Kamer, provinciale staten,
gemeenteraden en andere
vertegenwoordigende lichamen?

4
Bent u bereid te bevorderen dat zulks
niet gebeurt?

5
Bent u bereid om de in te stellen
commissie die de Grondwet nader
beziet te verzoeken in algemene zin
verenigbaarheden en
onverenigbaarheden met het
lidmaatschap van staatsorganen en
vertegenwoordigende lichamen in
haar beschouwing te betrekken?

Mededeling

Mededeling van mevrouw Albayrak,
staatssecretaris van Justitie.
(Ontvangen 22 juni 2007)

Met verwijzing naar uw brief van
24 mei 2007, deel ik u mede namens
mijn ambtgenoot van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties mee dat
de vragen van het lid Van de Beeten
van uw Kamer over de leidraad
toelaatbaarheid nevenfuncties
rechterlijke macht, niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien de
afstemming over de beantwoording
hiervan nog niet is afgerond.
Ik streef ernaar u zo spoedig mogelijk
te informeren.
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Vragen door de leden der Kamer gesteld overeenkomstig artikel
140 van het Reglement van Orde, en de daarop door de regering
schriftelijk gegeven antwoorden
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